

Organised by: IMPLEMENTATION

HUB

Powered by: Ø ZDHC

East Asia Region

ZDHC Solutions Conference 2023

ZDHC解决方案大会 2023

Conference Invitation (In Person) 12 December 2023 Shanghai

大会邀请函 (现场) 2023年12月12日 上海

Supporter (Platinum):

ZAKER ENJOY FASHION
FRIENDLY

Supporter (Gold):



TESTEX®

Supporter (Silver):



HOHENSTEIN

IMPAQ 英柏

intertek

Supporter (Bronze):

 **BluWin®**


TÜV Rheinland®

Supporter (Specific) : **CLEANCHAIN**

One Goal, One Family | 同一个目标，同一个集体

ZDHC Solutions Conference 2023 will be held on Dec.12, 2023!

On 12th December, we will host our annual ZDHC Solutions Conference 2023! There, we will share the ZDHC achievements of 2023 as well as what's new in 2024. This includes ZDHC Updates, ZDHC 2030 Version, ZDHC Platforms to create the impact on Roadmap to Zero (RtZ), Brands/Suppliers/Formulators' journey with ZDHC, celebrating collaborative solutions in RtZ Programme, DMF-free progress and the implementation sharing from other regions!

ZDHC Solutions Conference 2023 is a hybrid event, it will integrate Speech, Exchange, Catwalk, Interaction, Discussion and Awarding together! The in person conference will be held in Shanghai, if you are unable to attend in-person, the conference will be live-streamed on the ZDHC Virtual Environment in real time.

We warmly welcome you to ZDHC Solutions Conference 2023!

2023年ZDHC解决方案大会将于2023年12月12日举行!

12月12日，我们将举办年度2023年ZDHC解决方案大会！我们将分享ZDHC 2023年的成就和2024年的计划，包括ZDHC更新，ZDHC 2030愿景，ZDHC 网关和供应商平台推动的变革以及对零排放路线图的影响，品牌/供应商/化学品商的ZDHC历程，庆祝ZDHC计划的采纳与协作，合成革淘汰DMF的进展以及来自其他区域的精彩分享！

ZDHC解决方案大会2023将在线上线下同时进行，将融合演讲，分享，交流，走秀，互动，讨论，颁奖于一体，精彩不断！现场大会将在上海举办，线上会议将通过ZDHC线上平台进行，实时分享大会现场！

我们诚挚欢迎您参加2023年ZDHC解决方案大会！



12

December
2023

Date: 12 December 2023
日期: 2023年12月12日

Venue: Shanghai, China
地点: 中国上海

Language: Chinese and English
语言: 中英文
simultaneous interpretation 同声传译

Conference fee: 2000 CNY

Special offer for ZDHC Gateway
Users with active subscription:
1000 CNY

参会费用: 2000元
ZDHC网关激活的订阅用户享受优惠价格:
1000元

*CST: China Standard Time 中国标准时间

MORNING (Draft Agenda)

上午 (日程草稿)

08:30-9:30		Participants Registration 现场参会者签到
09:30 - 12:00 CST*		Kickstart the Day: A Warm Welcome from ZDHC 开场: ZDHC致词欢迎
		ZDHC Highlights 2023 ZDHC 2023年亮点
		ZDHC's Impactful Journey Towards Sustainable Chemistry 2023 in East Asia ZDHC东亚区可持续化学品管理2023年历程
		Overview of ZDHC Competence Centre activities for 2023&2024 ZDHC能力中心回顾与展望2023&2024
		Catalizing the Change: ZDHC Platforms to create the impact on Roadmap to Zero ZDHC Gateway 2023&2024 推动变革: ZDHC平台对零排放路线图产生影响_ZDHC Gateway (网关) 2023&2024
		Tea Break茶歇
		Catalizing the Change: ZDHC Platforms to create the impact on Roadmap to Zero ZDHC Supplier Platform 2023 & 2024 推动变革: ZDHC平台对零排放路线图产生影响_ZDHC 供应商平台2023&2024
		Implementation in Action: Best Practices & Partnerships (East Asia) Sharing of experiences from Formulators & Suppliers on their ZDHC Journey 执行行动: 最佳实践与伙伴关系 (东亚区) 制剂商&供应商ZDHC历程分享
		Feast & Network: Enjoy Lunch 午餐&休息

Representatives参会代表:

- Brands and Retailers品牌商和零售商
- Vendors 中间商
- Apparel/Footwear manufacturers etc. 成品厂 (服装, 鞋等)
- Suppliers供应商 (Textile/leather/ PU etc.纺织/皮革/合成革等)
- Formulators (Chemical manufacturers) 制剂商 (化学品公司)
- Solution Providers 解决方案提供商
- Others 其他

*CST: China Standard Time
中国标准时间

AFTERNOON (Draft Agenda)
下午 (日程草稿)

13:30 - 16:30 CST*	Vision 2030: Changing Strategy for Impact 愿景2030： 改变战略 增强影响
	Unifying Forces: Celebrating Collaborative Solutions in Roadmap to Zero Programme 协作的力量： 庆祝零排放路线图协作解决方案的实施
	- Spotlight on the ZDHC InConnect 2023 聚焦ZDHC会客厅2023
	- Spotlight on the ZDHC Solutions Roadshow 2023 聚焦ZDHC解决方案巡回研讨会2023
	- Spotlight on the ZDHC MMCF Guidelines in MMCF Industry 聚焦MMCF行业ZDHC MMCF指南的统一与执行
	-New signatory 新缔约者
	DMFa-Free Panel discussion and Catwalk Show in PU Industry 合成革淘汰DMFa-小组讨论和时尚走秀
	Tea Break茶歇
	Interactive Power Hour: Better Chemistry for a Better Planet 互动时间： 更好的化学， 更美好的地球
	Roadmap to Zero Programme Implementation in South Asia Region 南亚时间： 零排放路线图在南亚区的执行
	Roadmap to Zero Programme Implementation in Southern Europe Region 南欧时间： 零排放路线图在南欧区的执行
	East Asia 2024 Event Plan and Key implementation points 东亚区2024年活动计划及执行要点
18:00 - 20:30 CST*	Take Aways of the Day大会总结
	End of the Conference 大会结束
	Dinner 晚宴
	Applicable to participants with dinner included in the entry ticket. 适用于入场券中包含晚宴的参会者。
	End of the Day 当天结束

In Person Conference Details 现场大会细节

Conference Information

Date: 12 December 2023

Venue: Shanghai, China

Language: Chinese and English (simultaneous interpretation)

Conference fee: 2000 CNY

Special offer for ZDHC Gateway Users with active subscription*: 1000 CNY

*ZDHC Gateway Users with active Subscription means formulators with Pro Gateway accounts, suppliers Gateway accounts with active subscription which can generate Performance InCheck report or /and ClearStream report when you register.

Limited seats for in Person Conference , first come, first served.

How to Register?

Registration: <https://www.surveymonkey.com/r/QX26573>

How to pay the fee?

We will send the payment account information to your registered email within 5 working days after you registration, please complete the payment as soon as possible because the seats are reserved according to the payment time. Please indicate the name of the attendee when making payment.

Entry Tickets:

Entry Tickets including detailed address will be sent to the participants who register the in person conformance successfully from 1 November 2023.

Attendees Information Package:

More conference details, please refer to attendees Information Package which will be sent out to all participants around 1 Dec. 2023.

Conference Support :

Elsa Liu
liu@zdhc.org
15160005657

Shinne Li
s.li@zdhc.org
13636581815

大会信息

日期: 2023年12月12日

地址: 中国上海

语言: 中文和英文 (同声传译)

参会费用: 2000元

特别优惠: ZDHC网关订阅为激活状态的用户*: 1000元

* ZDHC网关订阅为激活状态的用户是指当您报名大会时, 制剂商 (化学品公司) 网关账户为Pro状态, 供应商网关账户为激活状态, 可以生成Performance InCheck报告或/和ClearStream报告。

现场大会座位: 名额有限, 先到先得, 额满为止。

如何报名?

报名: <https://www.surveymonkey.com/r/QX26573>

如何付款?

报名后的5个工作日内, 我们会将付款账户的信息发至您的报名邮箱, 请尽快完成付款, 现场座位的保留以付款时间为准, 付款时请务必备注清楚参会者姓名。

入场券:

入场券包括详细参会地址和其他事项将于11月1日起发送给成功报名参加现场大会的参会者。

参会者指南:

参会者指南, 包括大会所有的详细的信息将于12月1日发送给所有报名的参会者。

大会支持:

Elsa Liu
liu@zdhc.org
15160005657

Shinne Li
s.li@zdhc.org
13636581815

Signatory Brands



Signatory Friend Brands



Signatory Friend Vendors



Signatory Associates



Signatory Suppliers



Signatory Chemical Formulators



Signatory Approved Solution Providers

